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Protokół nr XLI/21 

z obrad XLI Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji 

z dnia 14 grudnia 2021 r. 

 

Część I. 

1) Data sesji: 14.12.2021 r.   

2) Godzina rozpoczęcia obrad: 9:00 

3) Miejsce obrad: Szkoła Podstawowa Im. Janusza Korczaka w Smólniku. 

4) Oznaczenie sesji: Sesja zwyczajna. 

5) Nazwisko i imię Przewodniczącego obrad: Pan Zbigniew Reniecki. 

6) Nazwisko i imię Protokolanta: Angelika Seroczyńska 

7) Stwierdzenie prawomocności obrad: obrady prawomocne. 

8) Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XLI  Sesji Rady Gminy Włocławek. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr XL/21 z obrad XL Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 29.11.2021r.  

5. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian do budżetu Gminy 

Włocławek na 2021 r.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2021 – 2038.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włocławek na rok 2022.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2022 – 2038.  

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Włocławek. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Miasta Włocławek i Gminy 

Włocławek wchodzących w skład aglomeracji Włocławek, przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Włocławek”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Włocławek”. 

17. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady 

Gminy Włocławek na 2022 r.  

18. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2022 r. oraz Planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 r.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji 

Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy Włocławek  na 2022 r.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Włocławek  na 2022 r.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu  pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy Włocławek  na 

2022 r.  

22. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

23. Uroczyste wręczenie aktu nadania i legitymacji dla uhonorowanych tytułem „Zasłużony Dla Gminy 

Włocławek”.  

24. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Włocławek. 

 

CZĘŚĆ II. 

Przebieg obrad: 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym Pan Przewodniczący 

Zbigniew Reniecki  otworzył obrady XLI Sesji Rady Gminy Włocławek słowami: „Otwieram XLI Sesję 

Rady Gminy Włocławek”. Powitał Radnych, Panią Wójt z zespołem, sołtysów oraz gości.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.  

Pan  Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż na sali obecnych jest 15 Radnych, co stanowi quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

(lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

 

Ponadto Pan Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
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rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Poprosił obecnych o uwzględnienie tej informacji oraz -  w przypadku zabierania głosu - o bezwzględne 

przestrzeganie przepisów prawa w zakresie ochrony danych osobowych, to jest  Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady ( UE) w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych i w sprawie swobodnego przetwarzania takich danych.   

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący w tym punkcie zapytał czy ktoś ma propozycję uzupełnienia proponowanego 

porządku obrad?  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zagłosiła wniosek o zmianę kolejności punktu 8 i punktu 

10.   

Dalszych wniosków nie zgłoszono, w związku z powyższym Pan Przewodniczący  poddał pod 

głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Wójt o zamianę kolejności pkt 8 z pkt. 10.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

Następnie poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku obrad XLI  Sesji Rady Gminy 

Włocławek z uwzględnieniem w/w zmian.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

Pan Przewodniczący podziękował i stwierdził, że proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie,  

w brzmieniu jak wyżej.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu nr XL/21 z obrad XL Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 29.11.2021 r.   

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany na skrzynki mailowe 

oraz był do wglądu w okresie międzysesyjnym, po czym zapytał czy wszyscy Radni zapoznali się z 

protokołem i czy wnoszą jakieś uwagi do jego treści? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu XL/21 z obrad XL Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 29.11.2021 r. 

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

Protokół XXXVI/21 z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 23.06.2021 r. został przyjęty. 
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Ad. 6. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

Następnie Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska złożyła informację z okresu międzysesyjnego.  

( Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2021 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy, które kształtują się następująco:  

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo  

Rozdział 01030 Izby rolnicze  

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków z tytułu wpłat na rzecz izb rolniczych w wysokości 2% 

uzyskanych wpływów z podatku rolnego.  

Dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę  

Rozdział 40002 Dostarczanie wody  

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków w celu bieżącej realizacji budżetu tj. na uzupełnienie planu 

wydatków na zakup materiałów, usług, energii, odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych i 

wynagrodzeń osobowych.  

Dział 600 Transport i łączność Rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy  

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków celem uzupełnienia planu na zakup usług pozostałych.  

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne  

Dokonuje się zmniejszenia planu dochodów na podstawie analizy realizacji planu.  

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  

Rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami  

Dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3 i 3a. Dział 710 

Działalność usługowa  

Rozdział 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego  

Dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków w wysokości 3 700,00 zł na podstawie zawartego 

porozumienia pomiędzy Gminą Włocławek a Gminą Boniewo polegającego na powierzeniu pełnienia 

funkcji doradczej Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, pełniącej funkcję organu 

doradczego Wójta Gminy Włocławek.  

Dział 750 Administracja publiczna  

Rozdział 75022 Rady gmin  

Rozdział 75023 Urzędy gmin Rozdział 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego Dokonuje 

się zwiększenia planu wydatków w powyżej wymienionych rozdziałach w celu prawidłowej realizacji 

budżetu oraz zwiększenia planu dochodów z tytułu otrzymania przez Gminę Włocławek kwot nadpłaty i 

nadwyżki VAT naliczonego nad należnym za wybrane okresy rozliczeniowe w latach 2017-2020. 

Otrzymane środki to następstwo złożonych korekt deklaracji VAT wynikające ze zmiany 

prewspółczynnika, stosowanego do wydatków bieżących na infrastrukturę wodociągową i 

kanalizacyjną.  

Dział 758 Różne rozliczenia Rozdział 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego  
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Na podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 26 listopada 2021r. znak: ST5.4751.25.2021.15g 

zwiększa się plan dochodów w związku z przyznaniem kwoty 210 981,00 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej z tytułu wzrostu zadań szkolnych i pozaszkolnych, polegającego na 

wzroście liczby uczniów przeliczeniowych w stosunku do danych przyjętych do naliczenia algorytmem 

części oświatowej subwencji ogólnej na 2021 rok. Rozdział 75802 Uzupełnienie subwencji ogólnej dla 

jednostek samorządu terytorialnego  

Na podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 29 października 2021r. znak: ST3.4751.5.2021 w związku 

z przyznaniem środków na uzupełnienie subwencji ogólnej w 2021 roku zwiększa się plan dochodów w 

wysokości 1 204 060,00 zł z przeznaczeniem na wydatki bieżące.  

Dział 801 Oświata i wychowanie  

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe  

W rozdziale szkoły podstawowe wprowadza się po stronie dochodów i wydatków wsparcie finansowe 

ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację programu „Laboratoria Przyszłości” w 

wysokości 130 000,00 zł na podstawie pisma Wojewody Kujawsko-Pomorskiego nr 

WFB.V.1612.78.2021 z dnia 1 grudnia 2021r.  

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe  

Rozdział 80103 Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych  

Rozdział 80106 Inne formy wychowania przedszkolnego  

Rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy 

dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego  

Rozdział 80150 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy 

dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych  

Rozdział 85404 Wczesne wspomaganie rozwoju dziecka  

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków dotacji podmiotowej dla niepublicznej jednostki systemu 

oświaty.  

Dział 852 Pomoc społeczna  

Rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe  

Dokonuje się przesunięć w planie wydatków celem zabezpieczenia wydatków na obsługę zadania w 

ramach 2% dotacji - zadania zleconego.  

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

Rozdział 90002 Gospodarka odpadami komunalnymi  

Rozdział 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg  

Rozdział 90026 Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami  

Dokonuje się przesunięć w planie dochodów między wymienionymi rozdziałami w celu prawidłowej 

realizacji budżetu. Dokonuje się uzupełnienia w planie wydatków bieżących oraz dokonuje się 

zmniejszeń planu wydatków w poszczególnych zadaniach inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3 

i 3a.  

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  

Rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby  
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Rozdział 92195 Pozostała działalność  

Dokonuje się zmniejszeń planu wydatków w poszczególnych zadaniach inwestycyjnych zgodnie z 

załącznikiem Nr 3 i 3a. 

Z uwagi na wyczerpanie tematu Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, 

Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie uchwałę Nr XLI/283/21 Rady Gminy Włocławek                             

w sprawie zmian do budżetu na 2021 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0 Radnych.  

Radny Pan Paweł Bogdanowicz nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                   

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włocławek na lata 2021 – 2038. 

Pani Skarbnik w tym punkcie  przekazała, że w wyniku dokonanych zmian w budżecie na rok 2021 

dokonano weryfikacji danych i dostosowano wielkość planowanych dochodów i wydatków w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2038. Jednocześnie zmianie ulega załącznik Nr 1 i 2 do niniejszej 

uchwały, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych do budżetu Gminy Włocławek.  

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr XLI/284/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2021 – 2038.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie  pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W tym punkcie glos zabrała Pani Paulina Dwojacka, która przekazała, że zgodnie z art. 6r ust. 2da pkt 

1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, rada gminy może 

postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

https://sip.lex.pl/#/document/16797931?unitId=art(6(r))ust(2(da))pkt(1)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/16797931?unitId=art(6(r))ust(2(da))pkt(1)&cm=DOCUMENT
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w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są 

niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Z uwagi na fakt wzrostu masy, częstotliwości odbioru odpadów komunalnych na 

przestrzeni ostatnich lat od właścicieli nieruchomości oraz pandemię spowodowaną wirusem COVID-

19 podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.   

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/285/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 15 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włocławek na rok 2022.  

W tym punkcie swoje wystąpienie rozpoczęła Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska: 

„ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Zebrani,  

Na podstawie art. 233 ustawy o finansach publicznych przedłożyłam Wysokiej Radzie projekt budżetu 

Gminy Włocławek na rok 2022. Projekt budżetu na 2022 rok zakłada dochody w wysokości 47 714 

100,78 zł, z czego dochody bieżące wynoszą 37 265 918,55 zł natomiast dochody majątkowe stanowią 

kwotę 10 448 182,23 zł. Zaplanowane bieżące dochody Gminy są niższe o 5,69% w stosunku do planu 

dochodów bieżących na 1.01.2021r., które wyniosły 39 514 619,00 zł wynika to m. in. z  decyzji rządu 

w sprawie przeniesienia do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych zadań związanych z obsługą i wypłatą 

świadczenia 500+, 300+, ubytku dochodu z tytułu subwencji wyrównawczej, nierosnących udziałów z 

tytułu pit, cit. Natomiast dochody majątkowe w stosunku do roku poprzedniego wzrosły o 138,88%. 

Podstawowe źródła dochodów budżetów gminy przedstawiają się następująco: 

- dochody z tytułu subwencji oświatowej i wyrównawczej 12 996 343,00 zł, które stanowią 27,24% ogółu 

dochodów, 

- udziały w podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych – 8 211 516,00 zł, które liczą 17,21 

ogółu dochodów, 

- pozostałe dochody bieżące z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące stanowią 

13,19% ogółu dochodów i równają się kwocie 6 292 080,55 zł  w tym dotacje na zadania zlecone -   

5 057 350,00 zł, 

- pozostałe dochody bieżące w tym m. in. podatki i opłaty lokalne zaplanowano w wysokości 

 9 765 979,00 zł tj. 20,47% ogółu dochodów, 
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- dochody majątkowe -10 448 182,23 zł tj. 21,89% ogółu dochodów. 

Z kolei wydatki gminy w 2022 roku wyniosą 54 785 164,81 zł, z tego wydatki bieżące  

w wysokości 34 802 562,74 zł (stanowią 63,53% ogółu wydatków) w których poczyniono duże 

oszczędności. W porównaniu z analogicznym okresem roku ubiegłego na dzień 1.01.2021r. budżet 

gminy po stronie wydatków bieżących wynosił 35 435 930,84zł. 

W strukturze wydatków bieżących pierwsze miejsce zajmuje edukacja i wychowanie, na którą gmina 

planuje przeznaczyć 15 525 555,52 zł. Natomiast planowana subwencja oświatowa to kwota 11 066 

173,00 zł. 

Na wydatki bieżące związane z pomocą społeczną i rodziną gmina zamierza wydać 7 549 399,00 zł. 

Na administrację publiczną zaplanowano wydatki bieżące w kwocie 4 418 684,69 zł, na gospodarkę 

komunalną i ochronę środowiska 2 845 553,71 zł na bezpieczeństwo publiczne i ochronę 

przeciwpożarową 261 085,70 zł, na ochronę zdrowia 121 600,00 zł, rolnictwo i łowiectwo 37 500,00 zł, 

transport i łączność 815 335,87 zł, wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 1 

494 622,00 zł, gospodarka mieszkaniowa 79 770,00 zł, działalność usługowa 238 367,00 zł, urzędy 

naczelnych organów władzy państwowej – 1 550,00 zł. 

Wydatki bieżące związane z kulturą zostały zaplanowane na poziomie 903 539,15 zł. 

Ważną pozycją budżetu oprócz wydatków bieżących są wydatki inwestycyjne, które wpływają na 

podniesienia standardów życia mieszkańców naszej Gminy. W 2022 roku na inwestycje planuje się 

przeznaczyć kwotę 19 982 602,07 zł. Jest to rekordowa kwota w historii gminy jaką zarezerwowano na 

inwestycje. To więcej niż w 2021 roku o  6 630 199,74 zł. 

Plan inwestycyjny w pierwszej kolejności zapewnia środki na finansowanie zadań inwestycyjnych  

zrealizowanych i kontynuowanych zgodnie z zawartymi umowami w 2021 roku. Zaplanowano  również 

nowe zadania, przedsięwzięcia.   

Największa część inwestycji przypada w 2022 roku  na inwestycje w zakresie infrastruktury 

wodociągowej i sanitacyjnej wsi 8 139 124 zł (40,73% ogółu wydatków na inwestycje), na inwestycje 

drogowe planuje się przeznaczyć 5 911 667,05 zł tj. 29,58%. 

Ważną część wydatków inwestycyjnych przeznaczono w budżecie na kulturę - budowę ośrodków kultury 

i świetlic w kwocie 3 492 085,70 zł (17,48%). 

Wśród zadań w obszarze kultury fizycznej, na którą przeznaczono 6,44% ogółu wydatków 

inwestycyjnych w budżecie tj. 1 287 872,86 zł zaplanowano: budowę boiska wielofunkcyjnego do gier 

zespołowych w miejscowości Józefowo, zagospodarowanie terenu sportowo-rekreacyjnego w 

miejscowości Modzerowo oraz budowa sceny letniej oraz utworzenie ogólnodostępnych miejsc rekreacji 

aktywności fizycznej przeznaczonych do wypoczynku, sportu i rekreacji wraz z zagospodarowaniem 

terenu przy boisku sportowym w miejscowości Kruszyn. 

Na inwestycje w zakresie gospodarki komunalnej i ochrony środowiska planuje się przeznaczyć 4,99 % 

tj. 996 852,46 zł, w tym w szczególności na modernizację i doposażenie Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów w miejscowości Poddębice. 

Ponadto planuje się inwestycje w obszarze gospodarki mieszkaniowej. 

W wydatkach przyszłorocznego budżetu wyodrębniono fundusz sołecki. Środki zagwarantowane dla 

sołectw stanowią kwotę  690 499,25 zł z czego kwotę 455 406,22 zł przeznacza się na 
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współfinansowanie inwestycji. 

Dochody bieżące roku 2022 utrzymujące się na podobnym poziomie jak w 2021 roku znacznie 

ograniczają rosnące wydatki przyszłorocznego budżetu, które  dynamicznie rosną z powodu wzrostu 

cen energii, paliw, wzrostu płacy minimalnej, postępującej inflacji. W związku z tym istnieje konieczność 

zabiegania o wpływy dodatkowych dochodów do budżetu umożliwiających zwiększenie dochodów w 

2022 roku. Na dzień dzisiejszy nie znamy też jeszcze wszystkich konsekwencji wynikających z tzw. 

Polskiego Ładu. A to od środków pozyskanych będzie zależała realizacja wydatków, realizacja kolejnych 

inwestycji. Jestem przekonana, że pozyskane środki zewnętrzne pozwolą na bezpieczną kontynuację 

zaplanowanych zadań. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy uchwałą Nr 2/P/2021 z dnia 29 listopada 2021r. 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej Gminy Włocławek na 2022 rok z uwagami, które 

zostały uwzględnione w przedstawionym projekcie. 

Projekt budżetu zakłada deficyt w wysokości 7 071 064,03 zł, który zostanie pokryty przychodami z 

tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 5 838 974,03 zł oraz niewykorzystanymi środkami 

pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu, wynikającymi z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 

ustawach tj. z tytułu otrzymanych i niewykorzystanych środków z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych w kwocie 1 232 090,00 zł. 

Przedłożony projekt uchwały budżetowej przewiduje przychody budżetu w wysokości 8 216 663,85 zł 

oraz łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu w wysokości 1 145 599,82 zł. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 29 listopada 2021 roku 

zaopiniował pozytywnie możliwość sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego przez Gminę 

Włocławek w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Gmina Włocławek jako mała gmina wiejska uzyskuje zadowalające wyniki w ogólnokrajowych 

rankingach gmin. Ostatnie lata znacząco poprawiły pozycję gminy w zakresie finansowania inwestycji i 

pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Gmina Włocławek w corocznym rankingu gmin przeprowadzonym przez czasopismo „Wspólnota” 

podsumowującym wydatki inwestycyjne w ciągu ostatnich trzech lat (2018-2020) zajęła miejsce 411, w 

okresie 2017-2019 zajmowała miejsce 645, natomiast w okresie 2016-2018 miejsce 670. To oznacza, 

że w stosunku do okresu 2016-2018 Gmina Włocławek poprawiła swoje notowania o 259 pozycji. 

W „Rankingu Finansowym Samorządu Terytorialnego w Polsce 2020”, przygotowanym przez Fundację 

Instytut Studiów Wschodnich we Współpracy z Uniwersytetem Ekonomicznym we Wrocławiu dokonano 

analizy kondycji finansowej 1533 gmin wiejskich. Gmina Włocławek uplasowała się na 289 pozycji. 

Gminy oceniano na podstawie siedmiu wskaźników finansowych: udziału dochodów własnych w 

dochodach ogółem, relacji nadwyżki operacyjnej do dochodów ogółem, udziału wydatków 

inwestycyjnych w wydatkach ogółem, obciążeniu wydatków bieżących wydatkami  na wynagrodzenia i 

pochodne, udziału środków europejskich w wydatkach ogółem, relacji zobowiązań do dochodów ogółem 

oraz udziału podatku dochodowego od osób fizycznych w dochodach bieżących. 

Z najnowszego zestawienia informacji o finansach gmin udostępnionego przez Bank Danych Lokalnych 

GUS obejmującego 2478 gmin Gmina Włocławek zajmuje 306 miejsce z wydatkami na mieszkańca w 
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2020 roku w wysokości 6 575 zł, podczas gdy w 2019 roku była to kwota 5 682,78 zł na mieszkańca a 

w 2018  - 5 019,09 zł. 

Zakładam, że zaplanowany budżet na 2022 rok przyczyni się do dalszego umacniania pozycji Gminy 

Włocławek wśród jednostek samorządowych oraz realnie wpłynie na pozytywny odbiór działań gminy 

wśród jej mieszkańców.” 

Pan Przewodniczący podziękował Pani Wójt za wystąpienie i poprosił o zabieranie głosu przez 

poszczególnych radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Pan Paweł Bogdanowicz:  

Wysoka Rado,  Szanowni Goście,  Sołtysi,  jako Radny Rady Gminy Włocławek po dokonaniu 

szczegółowej analizy projektu budżetu na rok 2022 chciałbym przedstawić swoje stanowisko co do 

treści złożonego namdokumentu ograniczając się do wybranych zagadnień.  

W zakresie inwestycji wprowadzenie do budżetu na rok 2020,  budowy Centrum Integracji Społecznej 

w Kruszynie jest w mojej ocenie przedwczesne. Zgodnie z założeniami budżetowymi wykonanie tej 

inwestycji na dzień dzisiejszy wyniesie ponad 10 milionów sześćset tysięcy, z dosinansowanem z 

zewnątrz. To oznacza, że praktycznie cały ciężar finansowy tego zadania poniosą wszyscy mieszkańcy 

Gminy. Co więcej gmina na ten cel zaciągnie długoterminowy i wielomilionowy kredyt,  który będziemy 

spłacać przez wiele lat. Jako wieloletni radny gminy uważam,  że obecnie są dużo większe potrzeby  

naszych mieszkańców. Budowa za tak ogromne środki jest  nieracjonalne pod względem 

ekonomicznym i społecznym. Rozpoczęcie budowy miałoby sens w przypadku zagwarantowania gminie 

dużych środków z nowego budżetu Unii Europejskiej.  

Czy uważają Państwo, że budowa tak dużego obiektu jest niezbędna dla naszego społeczeństwa, za 

tak ogromną kwotę? Co więcej należy mieć także na uwadze inne aspekty realizacji tej inwestycji. 

Musimy mieć świadomość, że po wybudowaniu centrum będziemy zobowiązani zabezpieczać 

corocznie w kolejnych budżetach po kilkaset złotych na jego utrzymanie tego obiektu . Nie wyobrażam 

sobie bowiem, żeby w tak dużym obiekcie pracował jak obecnie jedynie dyrektor I sprzątaczka.  

Szanowni państwo .Każdy samorząd liczy pieniądze . Zdoniesień prasowych wynika , że np. Radni 

samorządu miasta Kowal już wahają się co podjęcia decyzji o wzięciu kredytu na budowę centrum 

kultury z powodu rosnących cen I zbyt małego dofinansowania ( liczą na 5 mlnzł ) . My otrzymaliśmy 

400tyś. Dlatego poddaję w wątpliwość racjonalność zaciągania tak wysokiego kredytu I dalszego 

zadłużania gminy. 

W zakresie bezpieczeństwa publicznego wnioskuję,  po raz kolejny,  o zagwarantowanie środków na 

zakup tak potrzebnego samochodu strażackiego dla OSP w Dębie Polskim,  która obok OSP w 

Smólniku zabezpiecza wschodnią część Gminy, gdzie większość terenu to lasy. Od wielu lat słyszymy, 

że na ten zakup nie ma środków. W kontekście złożonych przez Panią Wójt propozycji budżetowych na 

2022 rok mam co do tych wyjaśnień dużo wątpliwości I jestem przekonany , że o braku wprowadzenia 

tej inwestycji zadecydowały inne względy niż bezpieczeństwo mieszkańców wschodniej części gminy. 

Drodzy państwo, pozwólcie, że podzielę się pewnymi  spostrzeżeniami  co do przedłożonego projektu 

jak i realizacji tegorocznego budżetu. Z przedstawionej wersji wynika, że mamy gminę w dwóch 

miejscowościach . Wschodnią część tą idącą w zapomnienie na którą przeznaczane są środki wielkości 

budżetu jednego z sołectw części południowej I południową na której dwa- trzy sołectwa konsumują 
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corocznie ogromne środki wypracowane co należy uczciwie podkreślić przez wszystkich naszych 

mieszkańców. 

Jako radny Gminy,  tej uboższej części gminy publicznie Pani Wójt, wyrażam swój stanowczy sprzeciw 

wobec tak krzywdzącej tę stronę dystrybucji środkami publicznymi. Ludzie żyjący w obu częściach nie 

są ani lepsi ani gorsi  a wschodnia strona z jej wszystkimi atutami zasługuje na inne traktowanie. Dlatego 

za taką wersją przygotowanego przez Panią budżetu nie zagłosuję. 

 

Pan Przewodniczący podziękował I oddał głos Pani Radnej Elżbiecie Sadowskiej.  

Radna Pani Elżbieta Sadowska: “Wysoka Rado, Panie Przewodniczący,  ja jako Radna sołectwa 

Smólnik nie przygotowałam wystąpienia, natomiast staram się dzisiaj słuchać tego co inni mają do 

powiedzenia.  

Wysłuchałam bardzo wnikliwie przemówienie Pani Wójt,  która przekazała informację I sądzę, że ten 

budżet był trudny do spięcia, bo jak wszyscy to radni wiemy dochody z podatków PIT zmniejszają się. 

Myślę,  że Pani Skarbnik i Pani Wójt miały bardzo duży kłopot,  żeby zrównoważyć ten project. Każdy z 

nas radnych może mieć inne stanowisko odnośnie budżetu, każdy może mieć inne zdanie ale  nie da 

się tak zrealizować inwestycji żeby każdy był zadowolony. Patrząc na aspekt całego budżetu 

zauważyłam,  że preferowany jest zrównoważony rozwój Gminy.” 

Pan Przewodniczący podziękował i poprosił poszczególne Komisje o wyrażenie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu budżetu Gminy Włocławek na 2022 r.  

Radna Pani Magdalena Nowak przekazała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych, po dokładnej analizie i szczegółowym omówieniu projektu budżetu w zakresie 

przede wszystkim oświaty i opieki społecznej, projekt budżetu na 2022 r. został przez członków Komisji 

pozytywne zaopiniowany.  

Radny Pan Tomasz Nowacki przekazał, że biorąc pod  uwagę  dbałość  Wójta Gminy  o zrównoważony  

rozwój  naszej Gminy , Komisja  Gospodarki Komunalnej Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku  

Publicznego pozytywnie  opiniuje przedłożony   budżet   na 2022 rok. 

Radny Pan Bogusław Wrocławski przekazał, że Komisja  Budżetu i Finansów Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich  na swym posiedzeniu szeroko zapoznała się  z projektem budżetu  za 2022  rok . Komisja 

dokonała analizy  i oceny przedstawionych danych,  pozytywnie oceniając  przedstawiony budżet. Na 

uwagę zasługuje fakt , dochowania ustawowego  terminu  jego opracowania  i przedłożenia  w terminie 

do 15 listopada 2021 roku , celem wydania stosownych opinii  Regionalnej Izbie Obrachunkowej  w 

Bydgoszczy. 

Opracowano również szczegółową informację stanowiącą plan inwestycyjny o przedsięwzięciach jakie 

Wójt Gminy , jako organ wykonawczy będzie realizował w 2022 r.  

Dodał, że Wójt Gminy Włocławek zaproponował projekt budżetu na 2022 r., który przez Komisję 

Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich został pozytywnie zaopiniowany.  

Dalszych dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał 

i poddał pod głosowanie uchwałę Nr XLI/286/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włocławek na 2022 r.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1 Radny.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

W tym miejscu Pani Wójt podziękowała Radnym za przyjęcie budżetu Gminy Włocławek na 2022 r. 

swoje podziękowania skierowała również do pracowników i kierowników jednostek organizacyjnych, za 

pomoc w opracowywaniu projektu budżetu.  

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2022 – 2038.  

Pani Wójt w tym punkcie poinformowała, że podstawą opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włocławek jest projekt uchwały budżetowej na 2022 rok. WPF pokazuje nam poziom dochodów 

i wydatków na lata 2022-2038 oraz możliwości spłaty zaciągniętych kredytów. Projekt uchwały o 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2022-2038 zawiera prognozowaną kwotę długu, która 

obejmuje nie spłacone kredyty i pożyczki z lat ubiegłych w wysokości 17 541 290,82 zł oraz 

zaplanowany do zaciągnięcia kredyt w kwocie 6 884 573,85 zł. 

Projekt budżetu zakłada deficyt w wysokości 7 071 064,03 zł, który zostanie pokryty przychodami z 

tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek 5 838 974,03 zł oraz niewykorzystanymi środkami pieniężnymi 

na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach z 

tytułu otrzymanych i niewykorzystanych środków pieniężnych z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych 1 232 090,00 zł. 

Szczegółowe informacje przedstawione zostały w załączniku nr 1 i 2 do projektu uchwały. 

Projekt Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 

2022-2038 uzyskał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na podstawie Uchwały Nr 

2/WPF/2021 z dnia 29 listopada 2021r. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Uchwałą Nr 1/Dpr/2021 z dnia 29 

listopada 2021 roku zaopiniował pozytywnie możliwość sfinansowania planowanego deficytu 

przedstawionego przez Gminę Włocławek w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie wszystkich komisji w temacie projektu uchwały.  

Pan Radny Bogusław Wrocławski  przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi 

i Spraw Europejskich pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Radny Tomasz Nowacki przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowali przedłożony  projekt  uchwały.  

Radna Pani Magdalena Nowak poinformowała, że członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/287/21 Rady Gminy Włocławek w sprawie  uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2022 – 2038.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie  inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Projekt przedmiotowej uchwały  omówiła Pani Aniceta Chmielewska, która przekazała, że zgodnie z 

uchwałą Nr XI/90/15 Rady Gminy Włocławek z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie inkasa łącznego 

zobowiązania pieniężnego, poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 

opłaty od posiadania psów oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego  z 2015 r. poz. 4546 ze zm.) pobór podatków: rolnego, podatków 

określonych w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych oraz podatku leśnego  od osób fizycznych 

odbywa się w drodze inkasa oraz przy pomocy wyznaczonych inkasentów, którymi są, jak wskazuje § 

2 uchwały sołtysi wskazani imiennie w załączniku do uchwały „Wykaz inkasentów podatków: łącznego 

zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz opłaty 

od posiadania psów od osób fizycznych”. 

Dodała, że w dniu 22 listopada 2021 r., w związku ze śmiercią sołtysa Sołectwa Warząchewka 

Królewska Zebranie Sołeckie wybrało nowego sołtysa Sołectwa Warząchewka Królewska. Sołtysem 

został Pan Edward Wojtasiak i w związku z powyższym konieczna stała się zmiana treści pkt. 23 

„Wykazu inkasentów podatków łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego oraz opłaty od posiadania psów od osób fizycznych”. 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/288/21 Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  
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Ad. 12.  Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków.  

Pan Sekretarz Piotr Stanny omówił projekt uchwały informując, że określenie przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego 

oraz warunków i zasad korzystania z nich, następuje – w myśl art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 16 grudnia 

2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym – w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ 

jednostki samorządu terytorialnego. 

Rada Gminy Włocławek uchwałą Nr XXXIX/262/21  dnia 26 października 2021 r. w sprawie  określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (Dz. Urz. Województwa Kujawsko-Pomorskiego z 2021 r. poz. 5455) uchwaliła przystanki 

komunikacyjne na terenie Gminy Włocławek oraz warunki i zasady korzystania z tych przystanków. 

W dniu 19 listopada 2021 r. Wojewoda Kujawsko-Pomorski wszczął postępowanie nadzorcze w sprawie 

stwierdzenia nieważności części zapisów załącznika Nr 2 do uchwały Warunki i zasady korzystania z 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Włocławek, a 

mianowicie § 1 ust. 3, § 2 ust. 1, ust. 2, ust. 5 oraz ust. 6 pkt 1-4 i § 3 ust. 2. 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego.   

Pan Radny Tomasz Nowacki Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego   pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/289/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zasad wynajmowania 

lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Włocławek. 

W tym punkcie Pani Małgorzata Krzeszewska poinformowała, że znowelizowana ustawa z dnia 21 

czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminnym i o zmianie Kodeksu 

Cywilnego (Dz. U. z 2020 r., poz. 611, z 2021 r., poz. 11 i 1243), obliguje gminę do dostosowania 

przepisów aktów prawa miejscowego do przepisów rangi ustawowej. Uchwały Rady Gminy, będące 

aktami prawa miejscowego, muszą bowiem respektować unormowania zawarte w aktach prawnych 

wyższego rzędu. Normy wyrażone w ustawie wymagają zatem uszczegółowienia w uchwale, jednak 

tylko w tej części, w której nie zostały uregulowane w ustawie jako akcie wyższego rzędu. 
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Nowa proponowana uchwała obejmuje uściślenie i uszczegółowienie obowiązujących zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Włocławek w świetle 

obowiązujących przepisów prawnych i ma na celu zwiększenie przejrzystości we wrażliwym społecznie 

obszarze gospodarki mieszkaniowej w gminy. 

Ustawa zmieniająca zawiera przede wszystkim likwidację odrębnej funkcjonalnie części 

mieszkaniowego zasobu gminy, jaką stanowią lokale socjalne. Wprowadzenie najmu socjalnego lokali 

mieszkalnych oznacza rezygnację ze stosowania pojęcia ,,lokal socjalny” i konieczność wydzielenia 

tych lokali z mieszkaniowego zasobu gminy. Stosowanie najmu socjalnego polega na tym, że gmina 

będzie mogła każdy lokal spełniający wymogi stawowe wynająć lub podnająć w ramach najmu 

socjalnego. 

Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego.   

Pan Radny Tomasz Nowacki Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego   pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/290/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Włocławek. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Miasta Włocławek i Gminy 

Włocławek wchodzących w skład aglomeracji Włocławek, przy realizacji zadania polegającego 

na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 

Pani Kierownik Katarzyna Knasiak omówiła projekt uchwały i przekazała,  że mając na uwadze 

stanowisko Ministra Infrastruktury przekazane w dniu 21 września 2021 r. odnoszące się do zobowiązań 

wynikających z dyrektywy Rady 91/271/WEG z dnia 21 maja 1991 r. dotyczącej oczyszczania ścieków 

komunalnych, w celu zapewnienia wymaganego stopnia skanalizowania na obszarze aglomeracji 

Włocławek konieczna jest zmiana obszaru i granic aglomeracji przyjętej uchwałą nr XVII/192/2019 Rady 

Miasta z dnia 16 grudnia 2019 r., w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Włocławek (Dz. 

Urz. Woj. Kuj-Pom. Z 2019 r., poz. 7397). 

W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Miasta Włocławek i Gminy Włocławek 

wchodzących w skład aglomeracji Włocławek, przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji 

obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 
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Następnie Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego.   

Pan Radny Tomasz Nowacki Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego   pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał i poddał 

pod głosowanie uchwałę Nr XLI/291/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Miasta Włocławek i Gminy 

Włocławek wchodzących w skład aglomeracji Włocławek, przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Włocławek”. 

W tym punkcie głos zabrała Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska, która  poinformowała, że 

Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy” wystąpił z wnioskiem o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Włocławek” dla Pani Wiesławy Bąkowskiej wystąpił w dniu 24 listopada 2021 r. do Przewodniczącego 

Rady Gminy Włocławek Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy”.  

W uzasadnieniu wniosku Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy” zawarł następującą argumentację: 

„Pan Leszek i Wiesława zam. w Gminie Włocławek są rodziną, która wychowała 16 dzieci. Są 

inicjatorami wielu przedsięwzięć społecznych, znakomitych rozwiązań ułatwiających życie 

mieszkańcom. Należy nadmienić, że tytuł „Zasłużony dla Gminy Włocławek” jest wyrazem najwyższego 

wyróżnienia i uznania za działalność na rzecz Gminy Włocławek we wszystkich dziedzinach życia 

społecznego. Państwo Bąkowscy to wielodzietna rodzina, wychowali 16 dzieci. Kim są Państwo 

Bąkowscy? 

Są rodziną bardzo katolicką, wspierająca politykę prorodzinną. Pan Leszek utrzymywał rodziną pracując 

w gospodarstwie rolnym odziedziczonym po rodzicach, gdzie praca w gospodarstwie oraz w polu 

niewątpliwie była ciężka i wymagająca. Wsparcie w gospodarstwie otrzymywał wtedy kiedy dzieci 

wracały ze szkoły. Pani Wiesława nie mogła pracować zawodowo bo zajmowała się wychowaniem 

dzieci. Wychowanie 16 dzieci, kiedy jeszcze nie obowiązywał Program 500 plus finansowy fundament 

wsparcia rodzin, który wszedł dopiero w życie 1 kwietnia 2016 roku było bardzo trudne, wymagające 

wysiłku i poświęcenia. Dzieci Państwa Bąkowskich nie mogły korzystać z Programu, który obecnie 

przyczynia się do znacznej poprawy sytuacji materialnej rodzin w Polsce , ale pomimo braku dopływu 

stałej gotówki z programu rodzina zawsze rodzina  potrafiła sobie radzić, bez jakiejkolwiek wsparcia. 

Należy dodać, że uruchomiony Programu 500 plus wpływa na poprawę jakości życia wszystkich 

polskich rodzin mających dzieci na utrzymaniu i stanowi dopełnienie kompleksowej polityki państwa 
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wobec rodzin, czego rodzina Państwa Bąkowskich nie mogła doświadczyć podczas troszczenia się o 

swoje dzieci. Żyli przez te wszystkie lata wychowując dzieci tak, aby dzisiaj mogli być z nich dumni, a 

inni mogli brać przykład i być wzorem do naśladowania. Mają dom, mają gdzie mieszkać. Dzieci 

ukończyły szkoły, zdobywając wykształcenie. Wyższe wykształcenie zdobyła Aleksandra i Agnieszka 

natomiast pozostałe rodzeństwo ma wykształcenie średnie i zawodowe. Oprócz Moniki, Patryka i Kamila 

rodzeństwo się usamodzielniło każdy wybrał sobie zaplanowaną ścieżkę w życiu i mieszka poza domem 

rodzinnym. 

Służbę wojskową odbyli: Dawid, Tomek, Ludwik i Szymon. Małżonkowie Leszek i Wiesława otrzymali 

gratulacje i życzenia, zostali odznaczeni w imieniu Ministra Obrony Narodowej medalem „Za zasługi dla 

obronności kraju”. Większych problemów życiowych z wychowaniem dzieci nie było, jak w tym czasie 

były to rozwiązywała je rodzina na miejscu.  Obecnie Pani Wiesława i Pan Leszek przebywają na 

zasłużonej emeryturze ciesząc się spokojem, dbając o swoje zdrowie, które zostało nadszarpnięte w 

czasach wychowywania dzieci z myślą, aby zostali po prostu dobrymi ludźmi”. 

Pan Przewodniczący przekazał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady 

Gminy Włocławek, po czym w wyniku braku dyskusji w temacie projektu uchwały odczytał i poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr XLI /292/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Włocławek” dla Pani Wiesławy Bąkowskiej.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Włocławek”. 

W tym punkcie głos zabrała Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska, która  poinformowała, że 

Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy” wystąpił z wnioskiem o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Włocławek” dla Pana Leszka Bąkowskiego wystąpił w dniu 24 listopada 2021 r. do Przewodniczącego 

Rady Gminy Włocławek Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy”.  

W uzasadnieniu wniosku Klub Radnych „ Dla Dobra Gminy” zawarł następującą argumentację: 

„Pan Leszek i Wiesława zam. w Gminie Włocławek są rodziną, która wychowała 16 dzieci. Są 

inicjatorami wielu przedsięwzięć społecznych, znakomitych rozwiązań ułatwiających życie 

mieszkańcom. Należy nadmienić, że tytuł „Zasłużony dla Gminy Włocławek” jest wyrazem najwyższego 

wyróżnienia i uznania za działalność na rzecz Gminy Włocławek we wszystkich dziedzinach życia 

społecznego. Państwo Bąkowscy to wielodzietna rodzina, wychowali 16 dzieci. Kim są Państwo 

Bąkowscy? 

Są rodziną bardzo katolicką, wspierająca politykę prorodzinną. Pan Leszek utrzymywał rodziną pracując 

w gospodarstwie rolnym odziedziczonym po rodzicach, gdzie praca w gospodarstwie oraz w polu 

niewątpliwie była ciężka i wymagająca. Wsparcie w gospodarstwie otrzymywał wtedy kiedy dzieci 
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wracały ze szkoły. Pani Wiesława nie mogła pracować zawodowo bo zajmowała się wychowaniem 

dzieci. Wychowanie 16 dzieci, kiedy jeszcze nie obowiązywał Program 500 plus finansowy fundament 

wsparcia rodzin, który wszedł dopiero w życie 1 kwietnia 2016 roku było bardzo trudne, wymagające 

wysiłku i poświęcenia. Dzieci Państwa Bąkowskich nie mogły korzystać z Programu, który obecnie 

przyczynia się do znacznej poprawy sytuacji materialnej rodzin w Polsce , ale pomimo braku dopływu 

stałej gotówki z programu rodzina zawsze rodzina  potrafiła sobie radzić, bez jakiejkolwiek wsparcia. 

Należy dodać, że uruchomiony Programu 500 plus wpływa na poprawę jakości życia wszystkich 

polskich rodzin mających dzieci na utrzymaniu i stanowi dopełnienie kompleksowej polityki państwa 

wobec rodzin, czego rodzina Państwa Bąkowskich nie mogła doświadczyć podczas troszczenia się o 

swoje dzieci. Żyli przez te wszystkie lata wychowując dzieci tak, aby dzisiaj mogli być z nich dumni, a 

inni mogli brać przykład i być wzorem do naśladowania. Mają dom, mają gdzie mieszkać. Dzieci 

ukończyły szkoły, zdobywając wykształcenie. Wyższe wykształcenie zdobyła Aleksandra i Agnieszka 

natomiast pozostałe rodzeństwo ma wykształcenie średnie i zawodowe. Oprócz Moniki, Patryka i Kamila 

rodzeństwo się usamodzielniło każdy wybrał sobie zaplanowaną ścieżkę w życiu i mieszka poza domem 

rodzinnym. 

Służbę wojskową odbyli: Dawid, Tomek, Ludwik i Szymon. Małżonkowie Leszek i Wiesława otrzymali 

gratulacje i życzenia, zostali odznaczeni w imieniu Ministra Obrony Narodowej medalem „Za zasługi dla 

obronności kraju”. Większych problemów życiowych z wychowaniem dzieci nie było, jak w tym czasie 

były to rozwiązywała je rodzina na miejscu.  Obecnie Pani Wiesława i Pan Leszek przebywają na 

zasłużonej emeryturze ciesząc się spokojem, dbając o swoje zdrowie, które zostało nadszarpnięte w 

czasach wychowywania dzieci z myślą, aby zostali po prostu dobrymi ludźmi”. 

Pan Przewodniczący przekazał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady 

Gminy Włocławek, po czym w wyniku braku dyskusji w temacie projektu uchwały odczytał i poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr XLI /293/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Włocławek” dla Pana Leszka Bąkowskiego.   

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Rady Gminy Włocławek na 2022 r.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak wniosków uzupełniających poddał pod 

głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr XLI/294/21 w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Rady 

Gminy Włocławek na 2022 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Rady Gminy Włocławek na 2022 r. głosowało 14 Radnych, przeciw 0 

Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zatwierdzenia Planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. oraz Planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022r.  

W tym punkcie Pan Przewodniczący oddał głos Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Radna Pani Elżbeita Sadowska omówiła projekt planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 

r. oraz poprosił o pozytywne przyjęcie projektu uchwały.  

Biorąc pod uwagę powyższy wniosek Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr XLI/295/21 w 

sprawie zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. oraz Planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2022r.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. i Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 r.  

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy Włocławek  na 

2022r.  

Radny Pan B. Wrocławski Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich przedstawił projekt planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich na 2022 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr XLI/296/21 w 

sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady 

Gminy Włocławek  na 2022r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia Planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich Rady Gminy 

Włocławek  na 2022r. głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Włocławek  na 2022r.  
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Radny Pan T. Nowacki  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i 

Porządku Publicznego przedstawił projekt planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  na 2022 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr XLI/297/21 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego  na 2022 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego  na 2022 r. głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.   

Radny Pan Edward Betliński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Planu  pracy 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Włocławek  na 2022 r.  

Radna Pani M. Nowak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła projekt planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych  na 2022 r.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i z uwagi na  brak 

wniosków uzupełniających poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie uchwały Nr XLI/298/21 w 

sprawie przyjęcia sprawie przyjęcia Planu  pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i 

Spraw Społecznych Rady Gminy Włocławek  na 2022 r.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem uchwały w sprawie  

przyjęcia Planu  pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Włocławek  na 2022 r.  głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0  Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 22. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad. 23. Uroczyste wręczenie aktu nadania i legitymacji dla uhonorowanych tytułem „Zasłużony 

Dla Gminy Włocławek”.  

W tym punkcie odbyło się uroczyste wręczenie  legitymacji oraz aktów nadania  tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Włocławek”.  

 

Tytułem „Zasłużony dla Gminy Włocławek” zostali wyróżnieni: 

Pani Wiesława Bąkowska i Pan Leszek Bąkowski.   
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Na uroczystości pojawili się m.in. Starosta Włocławski Roman Gołębiewski, Członek Zarządu Powiatu 

Włocławskiego Agata Wojtkowska, Proboszcz Parafii Najświętszej Mari Panny Królowej Polski w 

Kruszynie.   

W klimat świąt wprowadził wszystkich zgromadzonych zespół folklorystyczny „Kruszynioki” i „Smólnik”. 

 

Ad. 24. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący o godz.13.30  zamknął obrady XLI 

Sesji słowami: „Zamykam obrady XLI Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji. 

Dziękuję wszystkim bardzo serdecznie.”  

 

 

 


